
Ny vintage avdeling
Vi har alltid foretatt mye reparasjoner og spesialarbeider, men har i 
tillegg utviklet en egen vintage avdeling det siste året. Det er virke-
lig morsomt å se hvor populært tilbudet er, forteller innehaver Lars 
Hellman. Vi klarer nesten ikke å ta unna etterspørselen, som bare ser 
ut til å øke på! 

Stor interesse for gamle smykker
Redesign og gjenbruk gjennom salg av brukte smykker er veldig i  
tiden, det er helt tydelig. Kundene våre ønsker ikke lenger bare å 
smelte om arvegods, det er stadig mer fokus på å restaurere eller 
bygge om. 

Restaurering og redesign
Det er ikke alltid så store endringer som skal til før et smykke er helt 
up to date, samtidig som affeksjonsverdien er tilstrekkelig ivaretatt. 
En vakker kamé brosje med gullinnfatning og kvinneprofil utskåret i 
relieff kan kanskje bare trenge rens og litt vedlikehold, mens andre 
smykker trenger å få en fresh fornying med enkelte moderne innslag.

Hjelper kunden med skisser og forslag 
Vi har en egen lounge i lokalene våre, hvor kundene kan sette seg 
ned med oss for en prat om hva som kan gjøres med smykkene de 
har med. Vi skisserer opp og tegner ulike forslag, og kommer frem til 
beste løsning i felleskap.
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